
Beslutningsreferat af generalforsamling i grundejerforeningen ”Banebisserne” Onsdag den 28. 
oktober 2021. 

Generalforsamlingen fandt sted kl. 19.30 på plejehjemmet ”Kildevang” 

1. Valg af dirigent: 
Johnny Odgaard (nr. 46) blev valgt til dirigent, og takkede for valget. 
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold til 
vedtægterne. Generalforsamlingen var ikke beslutningsdygtig, da alene 10 ud af 27 
matrikler var repræsenterede. 

2. Valg af referent: 
Helge Villadsen (nr. 34) blev valgt til referent 

3. Bestyrelsens beretning om det forløbne år: 
Bestyrelsens formand Mikkel aflagde beretning på bestyrelsens vegne: 
Der har været ”Walk and talk møder” i bestyrelsen (som kan anbefales) 
 Christian Chapelle forlod bestyrelsen i forbindelse med, at han fraflytter nr. 22. 

Mikkel har herefter været bestyrelsesformand. 
 På Grøn dag blev volden ryddet og der blev spist mange af Lindas hindbærsnitter. 
 Den tidligere gartner, Christian, som p.gr.a. sygdom er stoppet er afløst af ”Den 

gamle gartners datter” fra Ajstrup. Den nye bestyrelse vil følge kvaliteten af næste 
sæsons indsats. 

 Den planlagte vejfest blev aflyst, da ingen meldte sig til gennemførelsen efter at 
Christian havde forladt bestyrelsen. 

 Bestyrelsen opfordrede endnu engang alle til ikke at smide haveaffald på den anden 
side af volden. Alene blade kan tolereres. 
 

4. Regnskabet blev godkendt, herunder hensættelse på 20% 
5. Budgettet blev godkendt, herunder et uændret kontingent på 5000,- pr husstand 
6. Indkomne forslag: Der var ikke indkommet forslag. 
7. Præsentation af bestyrelse: Den nye bestyrelse består af Torben Kjærgaard (nr. 16) 

konstitueret formand, Niels Svarrer (nr. 32), Bennebo (nr. 74), Anders Hvideland-Olsen (nr. 
36) og Gitte Ryom Salomonsen (nr. 42)  

8. Knud Erik (nr. 30) og Helge (nr. 34) genvalgt som henholdsvis revisor og suppleant  
9. Eventuelt:  

 I forbindelse med opgradering af sendekapaciteten (.. til 5G?) er der opført en 
støjende ”køler” ved foden af masten. Bestyrelsen blev af Knud Erik opfordret til at 
foranledige opførelse af et støjværn betalt af masteejeren. Der var stor tilslutning 
hertil. 

 Perspektiver og muligheder i den fremtidige, mulige affaldssortering blev kort 
berørt. 

 Jesper forespurgte til bestyrelsens holdning til vejenes tilstand og behovet for 
opfølgning af teknologisk instituts rapport som for to år siden anbefalede en 
vedligeholdelse indenfor et par år. Den nye bestyrelse vil se på sagen, men Anders 



(som ansvarlig for grøn dag mv.) mener ikke, at der er noget akut behov i den 
nærmeste fremtid. 

 Der er fortsat utilfredshed med lamperne på vejene. De blænder. Et ”lampeudvalg” 
bestående af Gitte og Helge vil se på sagen. 

 

Dirigenten afsluttede mødet med tak for god ro og orden 

 

Mårslet den 29/10/2021 
 

 

________________________                                                                         _______________________ 

Referent                                                                                                                Dirigent 

        

 


